
Chau Nguyen och 14 andra ledamöters motion om att staden alltmer bör överväga att 
arrendera mark

Chau Nguyen och 14 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning: 

”Staden har i strategin för fullmäktigeperioden 2017–2021 ställt upp ett mål för 
markförsäljningsvinsterna som är 34 milj. per år. Strategin styr tjänstemännens arbete och målen måste 
nås i enlighet med de mål som ställts upp av fullmäktige.  
 
Tillsvidare finns det tillräckligt med mark i Vanda. Man bör dock tänka igenom markförsäljningen, i 
synnerhet vid försäljning av Y-tomter i centrala områden, och inte enbart sälja för att nå målen. 
Alternativet att arrendera mark bör användas på ett allt mer djärvt sätt. Effekterna av markförsäljning 
och -arrendering måste utredas innan beslut fattas. Arrendeintäkterna från Y-tomter skulle på 30 år 
inbringa samma summa som vid markförsäljning och på lång sikt främjar en utredning och beslut 
utgående från utredningen en flexibel stadsbyggnation.  
 
Vi, undertecknade ledamöter i Vanda stadsfullmäktige, föreslår utgående från det som sägs ovan att 
• staden utreder hur länge man bör få in arrendeintäkter, för att få in samma inkomst som 

vid markförsäljning 
• staden bör genom att stödja sig på utredningen överväga att utarrendera mark på Y-tomter 

i centrala områden i stället för att sälja 
• staden ska vid försäljning eller utarrendering av mark presentera en utredning för 

stadsplaneringsnämnden” 

Stadsfullmäktige 8.10.2018 § 11

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Chau Nguyen och 14 andra ledamöters undertecknade motion om att staden alltmer bör 

överväga att arrendera mark


